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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 3/2018      § 28-43 
 

Tid: Tisdagen den 27 mars 2018  kl. 17.30 – 17:45 

Plats: Stockholms stadshus, Virvelvinden. 

 

Justerat : 2018-04-04 
 

 

Alexander Lindholm Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Alexander Lindholm (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Jenny Schöldin (S) 

Anders Lindell (MP) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Mehdi Oguzsoy (V) 

Sophia Granswed Baat (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
 Zekiye Güler Thompson (S) 

Johan Kovaniemi (S) 

Ingela Edlund (S)   

Daniel Gustafsson (MP) 

Andrea Irving (MP) 

Birgitta Persson (M) 

Olof Peterson (M) 

Richard Bengtsson (L) 

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Thomas Forre (Vision)  

Fredrik Månsson(SACO) 

Tjänstemän: 
Marina Högland förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld 

avdelningschef, Kersti Ruthström avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Erik Odenlid 

nämndsekreterare och Lennart Öström administratör 

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Da Silva borgarrådssekreterare 

Förhinder  
Joseph Zamani (S) 

Bwar Mert (V) 
Andreas Berglöf (M) 

Mathias Mellgren (C)  
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§ 34 
Underlag för budget 2019 med inriktning 2020 och 2021 
Dnr 01.02/84/2018 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar: 

 

Förvaltningens förslag till underlag för budget 2019 med inriktning 2020 och 2021 för 

idrottsnämnden godkänns och överlämnas till kommunstyrelsen. 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

Framlagda förslag till beslut 

 
Alexander Lindholm (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Bo Sundin m.fl. (M) yrkar bifall till alliansens (M), (L), (KD) förslag till beslut enligt 

följande: 

 

delvis godkänna förvaltningens förslag till beslut 

 

därutöver anförs:  

 

Föreliggande ärende förhåller sig till de ekonomiska ramar och de mål som anges i 

kommunfullmäktiges budget. Eftersom vi har reserverat oss mot såväl budgeten som 

verksamhetsplanen för 2018 har vi därför skiljaktig mening även avseende inriktningen i 

budgetplaneringen för kommande år. 

 

Inför valet 2014 lovade socialdemokraterna att satsa en miljard mer på idrottsinvesteringar för 

de kommande fem åren. Förvisso har en miljard extra avsatts men många av de tidigare 

utlovade investeringarna lyser med sin frånvaro eftersom kostnadskontrollen på tidigare 

projekt helt släppts lös. Istället för att pengarna går till nya investeringar så går de istället till 

fördyrningar av tidigare planerade idrottsanläggningar. Sätrahallen, Vintervikshallen, 

Riddersvikshallen, Grimsta IP, Hammarby IP samt bandy- och skridskohallen 

på  Gubbängens IP är bara några exempel. Det är problematiskt och vi vill att 

fastighetskontoret och idrottsförvaltningen ges i uppdrag att se över kostnadsutvecklingen och 

hur vi kan bryta den negativa trenden av fördyringar och förseningar. Detta borde ligga i 

majoritetens intresse då vi alla är överens om att Stockholm behöver fler idrottsanläggningar.  

 

Resultatet efter tre och ett halvt år med den socialdemokratiskt ledda majoriteten och med 

kostnadsökningar på över en miljard kronor visas nu tydligt eftersom många anläggningar 

som behövs och som lovades av S-ledda majoriteten 2014 inte blir av förrän nästa 

mandatperiod. Vi kan i den långsiktiga investeringsplanen läsa att angelägna projekt som inte 

inryms inom långsiktig plan är Gubbängens skridsko- och bandyhall, nya idrottshallar i 

Slakthusområdet, Nordvästra Kungsholmen, Spångadalen, Bromstensstaden, Dalhagen och 

Stora Sköndal samt nya simhallar. 
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Vi anser vidare att idrottsnämnden bör utreda förutsättningarna för att upphandla, avveckla 

eller sälja våra gymverksamheter när vi nu ser att efterfrågan för dessa verksamheter minskar. 

I grunden är det positivt att konkurrensen på gym ökar i såväl innerstaden som ytterstaden och 

närförort. Konkurrens är bra för kvalitén men det gör också idrotten mer tillgänglig för fler. 

Vår grunduppfattning är att kommunen inte ska verka på marknader där det finns en 

fungerande marknad. Förvaltningen skriver i sitt tjänsteutlåtande att det är svårt att minska 

kostnaderna för gymverksamheterna då det i huvudsak handlar om fasta kostnader. Det är inte 

rimligt att skattebetalarnas pengar går till att hålla gymverksamheterna under armarna när det 

samtidigt finns en bred kommersiell marknad för detta.  

 

Slutligen anser vi också att det finns behov över hur nämnden arbetar med att förbättra och 

säkra tryggheten på stadens idrottsanläggningar. Det är viktigt att nämnden gör allt i sin makt 

för att alla besökare ska kunna känna sig trygga.  

 

 

Beslutsgång 
 

Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och finner att idrottsnämnden 

beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Reservation 
Bo Sundin m.fl. (M), Daniele Fava (L) samt Mikael Valier (KD) reserverar sig mot beslutet 

till förmån för sitt förslag till beslut. 

 
 

 

 

I tjänsten  Erik Odenlid 


